
Kowalewo Pomorskie, dnia 24.03.2023

Grzegorz Regulski
Radny Rady Miejskiej
w Kowalewie Pomorskim

Interpelacja

                                                                                    
                                                                             Sz.P.
                                                                                      Jacek Żurawski
                                                                                      Burmistrz Miasta 
                                                                                      Kowalewo Pomorskie

                                                                                      za pośrednictwem

                                                                                     Jerzy Orłowski
                                                                                     Przewodniczący Rady Miasta
                                                                                     w Kowalewie Pomorskim
                                                                           

           

     Zwracam  się  z  interpelacją  w  sprawie  ustawienia  lustra  w  Wielkiej  Łące,  przy  drodze
powiatowej  w kierunku Chełmonia.
      W imieniu mieszkańców wsi  Wielka Łąka zwracam się z  wnioskiem o ustawienie lustra
w  Wielkiej  Łące,  przy  Szkole  Podstawowej,  drodze  powiatowej,  naprzeciw  wyjazdu  z  drogi
gminnej o numerze 267/8 Obecny stan zagraża bezpieczeństwu mieszkańców. Wyjeżdżający z drogi
gminnej mają utrudnioną widoczność włączając się do ruchu. Kierowcy w ostatniej chwili widzą
pieszych na przyległym chodniku. 
Nadmienię, iż na chodniku przy szkole odbywa się wzmożony ruch pieszych.

Będę zobowiązany za udzielenie w tej sprawie pisemnej odpowiedzi. 
                                                                             
                                                                                     
      
                                                                                        Z poważaniem
                                                                                        /-/ Grzegorz Regulski
                                                                                        Radny Rady Miejskiej


